

申請續領正式駕駛執照密碼

Application for Renewal Password for Renewal of Full Driving Licence

本人因以下原因申請續領正式駕駛執照密碼:-

I would like to apply for renewal password for renewal of my full driving licence for the following reason: -

- * 本人遺失續領密碼。
I lost my renewal password.

- * 本人從未收到續領密碼。
I have never received the renewal password before.

申請人簽署

Signature of applicant: _____

申請人姓名

Name of applicant: _____

身分證明文件號碼

Identity Document No.: _____

日間聯絡電話號碼

Daytime Contact Tel. No.: _____

日期

Date: _____

(* 請在適當的方格內加上「√」號。 Please tick appropriate box.)

注意事項 Notes for Attention:

- (1) 填妥的表格須連同申請人的身分證明文件副本郵寄至沙田中央郵箱 79 號沙田牌照事務處。

A photocopy of the applicant's identity document must be sent together with this duly completed application form by post to Shatin Licensing Office, P.O. Box 79, Shatin Central Post Office.

- (2) 本署會以郵寄方式將續領密碼寄至申請人在本署登記的地址。如申請人先前向本署提供其地址有所改變，他/她須在改變出現後 72 小時內，以書面或遞交已填妥的運輸署表格 TD559 通知本署。

The renewal password would be sent by post to the address as recorded with Transport Department. If the applicant has any change of address, he/she shall, within 72 hours of the change, notify the Transport Department in writing or by completing form TD559.